
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 17. 12. 2018 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Bartošek, Šrubařová, Kohoutková, Malinka, Zeman, Holub, 

Rebok, Regner, Vičar, Krejčí  

Omluveni: Dostál, Křenek 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Ředitel informuje o jednání kolegia rektora 11. 12. 

 Ředitel dále informuje o jednání Rady pro IT 14. 12., kde prezentoval návrh 

ÚVT na klasifikaci datových úložišť. Ze strany Rady pro IT nebyly vzneseny 

k návrhu žádné připomínky. V průběhu diskuse pan prorektor požádal o 

zpracování dokumentu o poště (bezpečnost, centrální ukládání, …), plus 

přehled využití datových úložišť. Další jednání Rady pro IT se bude konat 22. 2. 

2019. 

 Tajemnice informuje o jednání tajemníků 12. 12.: tématem byly mj. výzvy OP 

VVV ESF a ERDF – podpora výuky (Bc. a Mgr. Studium), překlady směrnic MU 

(kategorie A a B) a harmonogram přípravy rozpočtu MU.  

 Návrh rozpočtu ÚVT na r. 2019 musí být předložen do 12. 3. při splnění 

podmínky, že rozpis pro rozpočet bude k dispozici do 26. 2. Schválení 

rozpočtu Vědeckou radou ÚVT pak musí proběhnout nejpozději do 1. 4. 

2019. Pro ÚVT byly prozatím schváleny následující investice 

z centralizovaných prostředků na r. 2019: sítě, optika, drobné stavební 

úpravy.  

 Veškeré dotazy či podněty týkající se GDPR je potřeba předávat 

Pracovišti Pověřence pro ochranu osobních údajů; pracovníci ústavu na 

případné dotazy nebudou odpovídat, pouze je předají Pověřenci. 

 



  

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Motivační program – P. Holub informuje o došlých připomínkách především od 

kyberbezpečnostního týmu. Návrh motivačního programu bude upraven do 

14.1. a na toto téma bude svoláno kolokvium s termínem co nejdříve po 14. 

lednu (odpovídá P. Holub a O. Dostál). 

 O. Dostál a P. Holub dostali dále za úkol navrhnout intenzivnější pravidelný 

průběh kolokvií ústavu. 

 Zpráva ohledně technických konzultací budoucího ekonomického a 

personálního systému – M. Veselý informuje, že příprava vyhlášení konzultací 

se finalizuje po Novém roce. Přípravný tým za ÚVT bude kromě pracovníků 

oddělení veřejných zakázek zahrnovat zástupce DIS, DITI a DITS; tržní 

konzultace by měly být zahájeny v půlce února (včetně zveřejnění na stránkách 

TED).  

 Zpráva ohledně wifi na SKM – T. Rebok informuje o probíhajících montážích 

wifi na SKM (zpoždění je způsobeno firmou odpovídající za realizaci kabeláže). 

ÚVT připravuje systém pro rozšířenou práci s identitami (hoteloví hosté apod.), 

bude předáno začátkem ledna SKM. Dále budou připraveny technické podklady 

pro dohodu k zajištění podpory užívání wifi (odpovídá T. Rebok).  

 

3. Evidence pracovní doby 

 Na základě podkladů zaslaných paní tajemnicí žádá ředitel divizní o posouzení 

stavu na divizi v souvislosti se stanovením typu pracovní doby (pevná versus 

pružná) a začátku pracovní doby. Dále žádá o přehled pohotovostí po divizích 

tam, kde jsou drženy (na základě podkladů z personalistiky).  

 

4. Informace k certifikátům   

 Ředitel informuje o podpisu smlouvy s PostSignum ze strany CESNETu. 

 

5. Zprávy od divizních 

 J. Kohoutková informuje o využívání elektronického navrhování odměn (INET) 

na LF, RMU, ÚVT, SKM. 

 J. Kohoutková dále informuje o došlém dotazu z MŠMT v rámci výběrového 

řízení na rozvoj matriky studentů a dalších informačních systémů MŠMT, bude 

zpracováno dopřesnění. 

 Tajemnice informuje o stavu veřejných zakázek letošního roku, mělo by být 

dočerpáno. 

 Tajemnice dále informuje o uzávěrce objednávek pro letošní rok. 

 K. Malinka informuje o došlém návrhu spolupráce od firmy Autocont, přepošle 

členům kolegia.  

 M. Vičar informuje o novém dynamickém zobrazení aktuální otevírací doby 

počítačových studoven na webu it.muni.cz/studovny, včetně grafické 

obsazenosti počítačů.  

 

https://it.muni.cz/sluzby/pc-studovny


  

6. Různé 

 Nově vydávané směrnice ÚVT od r. 2019 budou připravovány dvojjazyčně, tj. 

v češtině i angličtině. 

 Začátek kolegií ředitele v roce 2019 se posouvá na 9:30 hod., den konání 

(pondělí) zůstává zachován. 

 

 

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU 


